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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan alakul a Fertő tó jövője?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Modern Városok Program keretében 30 milliárd forint támogatást kap Sopron városa a Fertő tó
fejlesztésére. A fejlesztés kapcsán rengeteg a kérdőjel, a helyiek, akiknek eddig otthont, megélhetést
ad  a  tó  és  a  hozzá  kapcsolódó turizmus,  teljes  létbizonytalanságban kénytelenek élni.  Emellett
komoly  gondot  jelent  a  fejlesztés  keretében  megépülő  szállóda  és  kikötő  különböző
természetvédelmi szempontokból. Éppen ezért kérem válaszolja meg az alábbi kérdéseket:

-Milyen garancia van arra, hogy a hotel üzemeltetése és az azzal összekapcsolódó lehetséges 
további szolgáltatások (pl. partihajó) következtében nem nő a kritikus fölé a zajszennyezés, ezzel a 
tó környékén élőket és a tő élővilágát folyamatosan zavarva és károsítva?

-Milyen úton lesz kiválasztva a szálloda üzemeltetője?

-Mikorra várhatnak bővebb információt a cölöpház tulajdonosok azzal kapcsolatban, hogy 
megmarad-e a tulajdonuk?

- Mit terveznek tenni, hogy a Fertő tó a beruházás eredményeképpen ne veszítse el az UNESCO 
kulturális örökség címét?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Brenner Koloman
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